

Notulen vergadering d.d. 07.04.1997 van de sectie G en T van de Hazenkamp.

Aanwezig: Wim Zegers, Martin Uittenbosch, Hennie Verschuren,
Herman Meijerink, Rianne Nieborg.

**ACTIE OF
BESTEMD VOOR**

1. INGEKOMEN POST

21.03 MU, De toekomst van SV de Hazenkamp als omnivereniging.

02.04 Regio Gelderland ZuidWest, overzicht van de behaalde punten van de turnsters in de E-lijn met daarachter de finalisten.

Rayon Gelderse Vallei, uitnodiging voor de vergadering op donderdag 17 april a.s. te Zetten.

Alice Kuipers, jump 97.

KNGB, overzichtsbrief met daarin de plaatsingswedstrijden en wie daar heen gaan.

KNGB, brief met daarin de veranderingen t.a.v. het kwalificatieprogramma turnen dames.

07.04 Via Hennie, stukken die zij verzonden heeft aan wijkbladen, en een brief waarin de turnles tijden in het Lindenholt College wijzigen.

Via Hennie een brief van de KNGB, m.b.t. Sport-Fit 55+ en de daarbij behorende informatiefolders

KDO, brief met vertrouwelijke inhoud m.b.t. RS

2. VORIG VERSLAG

Van de vorige vergadering is geen verslag gemaakt, omdat dit een oriënterend gesprek is geworden om dhr. Meijerink duidelijkheid te verschaffen m.b.t. SV de Hazenkamp.

3. LOPENDE ZAKEN

- Evaluatie clubkampioenschappen
Komt de volgende vergadering aan de orde, er is echter wel de opmerking gemaakt dat het goed georganiseerd was.
- Gymnaestrada
WZ neemt contact op met Henk en Helen Kaaks, om eventueel een voorstel te doen dat zij de taak m.b.t. de Gymnaestrada op zich willen nemen, dit betreft een eerste suggestie.

- TPT
In overleg met El Zegers is er een groepje samengesteld wat bestaat uit Noor Koopmans, Marleen Arens, Henk Kaaks en El Zegers.
- Kleding
Er wordt gekozen voor turnkleding, er is inmiddels contact gelegd met Monique Toonen, deze heeft reeds stalen meegebracht en laten zien (zij kan ze n.l. inkopen omdat zij werkzaam is in die branche).
Allereerst moet er een ontwerp gemaakt worden alvorens er een kostenplaatje uitkomt. Het betreft een turnpakje en een legging.
MU - wie gaat dat betalen en wat zullen de kosten zijn.
Bij de TPT-leden gaan stemmen op dat de vereniging de kosten moet dragen omdat zij voor de vereniging demo's springen.
WZ - de club heeft zoveel geld niet.
MU - vanuit de financiële positie is het niet haalbaar, indien er een definitief kostenplaatje is wordt er een bestuursbesluit genomen.
RN - is boos omdat zij niet eens gevraagd is om ook maar een prijsopgaaf te maken m.b.t. dit alles.
WZ - is van mening dat dit soort klussen buiten de vereniging gehouden moeten worden omdat de belangen te veel met elkaar vermengd worden.
- Contributie
De contributie moeten we gaan verhogen per 01.08.1997
- A-turnen - KNGB
BO had er veel moeite mee (deelname Weerselo) vanwege kwalificatie voor een interland, dit alles was doorgesproken met Anneke Kelder en Peter Weel, en er worden dan ook ten aanzien van de thuisblijvers Weerselo geen maatregelen getroffen. BO was niet te spreken over de gang van zaken (slecht geregeld - Anneke Kelder), zij moet vooraf overleg hebben met BO en dan kan zij pas beslissen hoe, wat, waar en wanneer.

4. PERSONELE AANGELEGENHEDEN

- Wijkzalen
Niets te melden.
- F-E-D-C lijn
WZ en HV hebben op korte termijn gesprek met SH over wat zij besloten heeft te gaan doen het volgende seizoen.

9. **Uitbreiding bestuur.**

- Herman Meijerink
Nieuwe penningmeester.
- Ton van Dijk, MU heeft gebeld en vond het een plezierig gesprek, TvD wil wel een aantal dingen doen.
MU - we hebben nog niet helder wat voor hem een taak zou kunnen zijn. Ik heb wel wat suggesties.
Met betrekking tot de nieuwe turnhal - overzicht en regelwerk voor de hal - kantine.
Er is afgesproken dat men na zou denken over de mogelijkheden en interesses voor welke taak.
- Marco Dreis, WZ heeft met MD afgesproken dat we eerst maar eens het toernooi achter de rug moeten hebben. MD reageerde hierop niet afwijzend. WZ stelde vervolgens in de volgende CTON vergadering (waar HvA niet bij aanwezig was) de vraag of hij met HvA wilde samenwerken in de sponsorcommissie, hierop antwoordde MD met nee.

10. **RONDVRAAG**

- HB vergadering 14 april a.s. daar komt het voorstel m.b.t. de toekomst van de omnivereniging aan de orde (dit is duidelijke taal)
- Marijke van de Tuin, erelidmaatschap, dit reiken we uit tijdens het toernooi.
- Monique Kaaks, erelidmaatschap, ook tijdens het toernooi. HV zorgt er voor dat zij er ook daadwerkelijk is.
SK vragen om een oorkonde te maken en hierbij aanwezig te willen zijn.

11. **VASTSTELLEN DATUM EN LOCATIE VOLGENDE VERGADERING**

VOLGENDE VERGADERING MAANDAG 12 MEI 20.00 UUR BIJ RIANNE NIEBORG

Sarah de Gooijer

Sarah wil bij TCON gaan trainen en wel op dinsdag en zou dan op donderdag en zaterdag bij de Hazenkamp willen trainen.

Waarom wil men dit: er is onvrede over de trainingsuren, trainingsintensiteit, en wij houden YvS en SH te kort.

WZ - op twee punten trainen is naar mijn mening niet goed. Marijke Moraal is de afspraak die wij met haar gemaakt hebben m.b.t. wel of niet trainen bij TCON niet nagekomen (er zou eerst met ons overleg zijn).

HV - ik denk dat onder 4 kaderleden trainen (in dit geval bij twee verenigingen) niet positief werkt. Indien men het niet eens is met ons beleid moet men maar elders gaan trainen. D-lijn is maar 4 uur per week en niet op zaterdag.

Lieke Hertman, Maaïke van Oostrom en Melissa van Dieten.

YvS heeft aan ons de vraag gesteld of deze drie meisjes nu al over mogen stappen van de F-E lijn naar de D-C lijn, (de groep bij D-C is er dun bevolkt) zodat ze er nu al mee aan de slag kunnen voor het nieuwe seizoen.

Tevens heeft zij de vraag gesteld of Lieke en Melissa de overstap mogen maken van E naar C.

Het bestuur besluit dat pas 6 weken voor het einde van het seizoen de overstap gemaakt mag worden en de Lieke geen twee maar één categorie hoger mag gaan het aankomende seizoen, men is bang dat dat te hoog gegrepen is.

RN neemt contact op met YvS om haar dit besluit mede te delen.

- Jong Talent
WZ wilde Jacqueline Willemsen vragen ter ondersteuning bij het Jong Talent, maar stapt hier vanaf n.a.v. haar negatieve uitlatingen in de krant.
- 5. **WIJKZALEN**
 - Stand van zaken
Niets te melden.
- 6. **TURNHAL**
 - Stand van zaken
Het budget is rond, en de tekeningen zijn klaar.
- 7. **AGIO Huys Turntoernooi 12 en 13 april a.s.**
 - Marian Schijf, 26 VIP kaartjes voor eventuele sponsors voor Fiee en Marleen.
 - Toegangskartjes diploma's zijn kaartjes voor de wedstrijd op zondag om 13.00 uur.
 - De borden bij de inrijdroutes van de stad zijn gemaakt door Koudsi Graphics.
- 8. **Sponsoropzet**
Volgende vergadering